
Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 12-10-2016 
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Extra/aanvullingen agenda. 

-Josefien Harmsen wil graag iets vertellen m.b.t. het G-100 project. 

-Op de website ontbrak het adres waar de ALV werd gehouden. Volgende keer graag vermelden. 

-Twee studenten van het Honours College stellen zich voor. Het zijn Rob van der Veen en Suzanne Godijn. Een aantal 

studenten hebben voor de studie als opdracht onderzoek te doen in de NP-buurt. 

Dit geldt ook voor hen. Bij het Honours College doen studenten op interdisciplinaire wijze onderzoek/projecten. 

-Harry geeft een compliment voor de nieuwe buurtkrant. 

 

Verslag ALV d.d. 13-4-2016. 

We stellen het verslag vast. 

 

M.b.t. activiteitenplan 2017. 

-Er zijn leden welkom voor de redactie van de buurtkrant en voor het bestuur. 

Een nieuw redactielid is mogelijk Tanja Haan. 

-Het bestuur heeft veel contact met de gemeente, dit gaat vooral om belangenbehartiging. 

-In 2018 is er een jubileum van de buurtvereniging. Vrijwilligers zijn welkom om dit vorm te geven. 

-We hebben aandacht voor ¨leefstraten.¨ Dit houdt in dat een straat ,meestal, wordt afgesloten voor autoverkeer om 

meer een leefstraat te worden, waarbij bewoners meer met elkaar ondernemen. 

Als mensen zo'n initiatief hebben, hoort het bestuur het graag. De gemeente heeft geld gereserveerd hiervoor. In de 

Hortusbuurt is een deel van de Leliestraat een leefstraat op dit moment. 

-We vragen het Wijs-team onderzoek te doen in de buurt. Wijs-team is samenwerking van RUG, Hanzehogeschool enz. 

-Er is een werkgroep Wonen en Leven. Deze is flexibel, komt in actie als er reden toe is en/of als erom gevraagd wordt. 

Als men wil bouwen/optoppen, wil de gemeente meer inspraak van omwonenden. 

Deze werkgroep heeft nu o.a. aandacht voor de Noorderkerk, Pythagoras, West-End enz. 

-Er is een werkgroep aardebevingsschade. Deze heeft via de pers aandacht gezocht voor de trage afhandeling van 

sommige schades. De gemeente zoekt nu contact met de werkgroep. 

-We willen aandacht geven aan de overlast van (wees-)fietsen. Ook hier zijn initiatieven van buurtbewoners welkom. 

-Er is een parkcommissie. De gemeente wilde deze opheffen. Dit is toch niet gebeurd. De cie. buigt zich over 

belangrijke zaken m.b.t. net Noorderplantsoen. 

 

Begroting 2017. 

We zijn eerder zuinig geweest, werden dan wel gekort. Nu hebben we wat meer begroot, o.a. voor jubileum in 2018 

(Є500). 

Onze buurtkrant wordt wat duurder door kleurdruk. 

Er is wat extra begroot i.v.m. onkosten die onderzoekers van Wijs-team maken. 

Er is een tekort van Є705. Er is nog wat reserve.  

De ALV keurt de begroting goed. 

 

Actuele zaken 

-Werkgroep Aardbevingsschade heeft een persbericht uit laten gaan over dossiers die stagneren. 

Zaken blijven lang liggen, de 1e expert doet moeilijk, hij en de contra-expert komen er niet uit, CVW doet moeilijk enz. 

Na persbericht kwam er veel reuring. Oog-TV, TV-Noord, Dagblad enz. schonken er aandacht aan. Het CVW (Centrum 

Veilig Wonen) nam ook contact op, evenals landelijk coordinator. CVW wilde een lijst met zaken die stagneren. Onze 

buurt pakt dit als enige gezamenlijk op. Naam van de werkgroep kan men op de website vinden. Eén bewoonster 

benoemt haar positieve ervaring met het proces. 

-Een aantal bewoners willen dat station Noord weer Noorderstation gaat heten. Autoriteiten werken daar niet aan mee 

(gemeente, Pro-Rail, Q-buzz.) Er is een rapport gemaakt. Mogelijk komt er een informatie-avond. De gemeente wil wel 

aantal dingen doen. 

-We zijn bijna een jaar met de Coop in gesprek. Per dag komen er ongeveer 7 zware vrachtwagens lossen aan de 

zijkant. Dit is niet veilig, Zwarteweg is n.b. woonerf. Tot nu toe geen concreet resultaat. Mogelijk gaan we een 

¨vriendelijke¨ actie voeren. 

-Gisteren was er in de Kleine Bergstraat een bijeenkomst van buurtbewoners. Dit i.v.m. verbouwing door 

projectontwikkelaar van nummer 35. Er staat alleen nog een voorgevel. Het worden studio's. 

Aannemer en ontwikkelaar gaan slecht om met buurtbewoners. 

Als mensen panden kopen met een dergelijk oogmerk, wees alert. Collectieve rechtsbijstand voor de buurt is niet 

mogelijk, verzekeraars willen dit niet doen. 

-M.b.t. voormalig garage West-End is er een plan gekomen in overleg met de buurt. Bewoners kunnen zich hierin 



vinden.  

 -Wijk G-100 komt voort uit G-1000 (een initiatief van de gemeente.) Men wil meer samenhang in de buurt. Dit kan 

over van alles gaan. Leuk zou b.v. een eigen ontmoetingsruimte zijn. Er is contact met Roeland van der Schaaf. Voor 

deze denktank worden vrijwilligers uit de buurt uitgenodigd mee te doen. Melden kan bij: josefienharmsen@ziggo.nl. 

-Martha Moll was bij bijeenkomst van de gemeente. Deze wil snel fietspad naar Zernike, via Stadhouderslaan. Men wil 

daarvoor bomen kappen. Gemeente richt zich op bewoners Stadhouderslaan. 

 

Pauze 

 

Buurt van de toekomst. 

Een groep is in gesprek met de gemeente. De gemeente wil buurten meer eigenaarschap geven. 

Het idee komt uit Veranderlab. 

Nu bellen we de gemeente als er een probleem is. We kunnen zelf meer doen. Wat bindt een buurt? 

De gedachte is dat er waarde wordt gegeven aan wat gebeurt in een wijk. Dat kan van alles zijn. Thema's als: 

eenzaamheid, werkgelegenheid enz. Een onderdeel is Baan voor de buurt. Als buurtgenoten helpen voor een bewoner 

een baan te vinden, krijgt de buurt Є2000, vrij te besteden. 

Iemand vraagt wat verschil is tussen dit idee en G-100. Buurt voor de Toekomst gaat onderzoeken met marktpartijen 

hoe die kunnen helpen. 

Een bewoner geeft voorbeeld dat gemeente groot onderhoud zou plegen in de Kerklaan. Deze bewoner had een opzet 

gemaakt. Het ging echter niet door. Arjen van Leeuwen vertelt dat de gemeente divers is. Er zijn ambtenaren die hun 

best doen, ze komen echter om in het werk. Een bewoner constateert dat we het als bewoners dus zelf moeten doen. 

Een bewoner vraagt hoe Arjen hier komt? Hij is zelf ambtenaar geweest, is nu ondernemer.  Hij heeft een drive om 

bewoners een stem te geven. Hij zegt niet zozeer geld gedreven te zijn. 

Men vindt in het algemeen dat dit plan en G-100 samengepakt kan worden. 

In deze buurt zijn al verschillende initiatieven en betrokken bewoners. 

 

Groenste Buurt. 

De werkgroep Groenste Buurt wil onze buurt verduurzamen en groener maken. Streven is om in 2014 energieneutraal te 

zijn. In onze buurt zijn vier typerende woningen uitgezocht, over deze woningen is advies gevraagd m.b.t. 

verduurzaming. 

Verschillende partijen zijn betrokken bij dit advies. O.a. Kuub, Groningen woont slim, Grunninger Power, SEN. Deze 

partijen geven aan wat verbeterd kan worden, hoe pak je het aan, wat levert het op en hoe financier je het? Zo wordt ook 

een soort databank gecreërd. 

Wat is het voordeel om het niet individueel te doen? Er ontstaat op deze wijze objectieve kennis. We willen toe naar één 

partij waarmee we kunnen werken met goede afspraken, contracten en garanties. Uiteindelijk willen we graag één 

pakket aanbieden. Binnen nu en een half jaar wil men de 4 uitgekozen woningen geïsoleerd hebben.  

Er komt ook een spreekuur, eens in de maand gedurende een uur. Dit wordt gehouden in de Coop. Op de website van 

NP-buurt kan men zien wanneer het spreekuur is. 

Men kan straks weer scans maken van warmteverlies van de huizen. Sinds kort is de werkgroep een coöperatie 

geworden, dus zelfstandig. Ieder uit de buurt kan lid worden. Bedrag is nog niet precies bekend, ongeveer є10 per jaar. 

De vereniging kan nu b.v. zelf subsidie aanvragen, evt. energie inkopen. 

Een bewoner vraagt of het alleen om koopwoningen gaat. De eigenaren van huurwoningen kunnen ook meedoen. Lefier 

wil nog niet actief iets doen. De Groenste Buurt zoekt eigenaren die grote daken beschikbaar willen stellen voor 

zonnepanelen. Eén huis in onze buurt kan al worden afgesloten van het gas (Suze van Leeuwen.) 

 

Rondvraag 

-Een bewoonster ergert zich aan de geel gechilderde kruispunten in de buurt. Het stinkt ook. Men weet niet of er 

schadelijke stoffen inzitten. De kruispunten zijn kennelijk geschilderd op verzoek van een aantal bewoners van de 

Hortusbuurt. 

-Ons nieuwe bestuurslid, Riteke Hoving stelt zich voor. 

Haary van Ommen, onze voorzitter, stopt ermee. Het heeft het met veel plezier gedaan en vindt de betrokkenheid in 

onze buurt geweldig. 

Bestuurslid, Gerrad van de Poll, doet een afscheidswoordje. 
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